
 Referat fra  styremøte torsdag 9. februar 1800 
 Sted: Nøklegård, verksted. 

 Til stede: Marthe Nøklegård, Helge Berg Aasetre, Kristin Storemyr, Terje Almvik, Gudveig 
 Hagen, Karol Belko og Mona Aaby 

 Forfall: Are Solli og  Magne Wiersdalen 

 1.  Godkjenne ref fra styremøte januar-23. 
 Godkjent. 

 2.  Innkomne post/kontakt  . 
 SP skal ha årsmøte  14. februar -23. Åpent møte kl 1800-1900, på klubbhuset i 
 Langangen. Styret er enige om å dele dette som informasjon på velforeningen sin 
 side. 
 Henvendelse fra idrettslaget, skal velforeningen annonsere i deres programblad? 
 Det koster 1500kr. Styret er enige om å kjøpe en helside der. 

 3.  Årsrapport, innkommende forslag så langt? 
 Foreløpig ingen innkomne forslag, men det er frist frem til 14. februar. 
 Forslag til møteleder: Marthe Nøklegård 
 Forslag til referent: Mona Aaby. 
 Husk oppdatert medlemsliste, kasserer har ansvar. 
 Forslag fra styret til årsmøtet: Terje Almvik trer inn som varamedlem de neste to åra - 

 dette tas opp på årsmøte for godkjenning. 

 Hvem bestiller pizza og hvor? Vi sjekker på Olavskro, om pris og levering(de har 
 bare porsjonspizza så det utgår). Bestiller vi på Pizzakompaniet siden de kjører til 
 Langangen. Kristin ordner dette. 
 Marthe kjøper brus og kaffe på Rema 1000 Heistad hvor velforeningen har konto. 
 Gudveig har ansvar for det kreative, så hun fikser borda :-) 
 Styret møter kl 1630. 

 4.  Lønnebakke/  Grenlandsporten 
 Støttebrev dagligvare. Godkjent brev, som sendes til Grenlandsporten i kveld. 
 Media, politikere, hva gjør vi videre? Sekretæren sender brev til 
 fylkespolitikere. 
 Ådne Naper - SV (aadne.naper@vtfk.no) , Terje Riis Johansen - 
 SP(terje.riisjohansen@vtfk.no), og Svenn Tore Løksli 
 (sven.tore.lokslid@vtfk.no) - er fylkespolitikere velforeningene har blitt bedt 
 om å kontakte. Sekretæren sender brev sendt til Grenlandsporten også til SP- 
 Porsgrunn. 
 Sekretæren snakker med Erik Lønnebakke om vi kan bruke samme brev til 
 fylkespolitikerne som de har fått. 
 Velforeningen sender en henvendelse med ønske om et møte. 



 5.  Orientering Nye Veier/fylkeskommune. 
 Støyskjerming - hvordan går vi videre? 
 Velforeningen tar  kontakt med TVB-bolig om "støyskjerming kart", for så å ta det det 
 videre med Nye Veier. 

 6.  Kasserer har ordet 
 noen nye medlemmer? Kasserer har meldt forfall. 

 12  . Buss-skur i Langangsveien 
 Porsgrunn  SP har tatt kontakt. De ønsker å ta saken  videre til fylkeskommunen. 

 7.  Eventuelt. 
 Ingen saker tatt opp 

 Møtet hevet kl 1957. 

 Referent, 
 Mona Aaby. 

 Neste styremøte torsdag 9. mars 2023 


